
PROTOKÓŁ NR 47/12

z posiedzenia Komisji: 

Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą

oraz Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 22 listopada 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:20, a zakończyło o 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji,

2. Krzysztof Kapała – Wiceprzewodniczący Komisji,

3. Anna Klepacz,

4. Kamila Pietraszek,

5. Teresa Szczepańska,

6. Zofia Ujma,

7. Zbigniew Mazurak,

8. Zbigniew Piątek,

9. Paweł Pituch,

10. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Maria Zielińska, Mariusz Kubiak, Stanisław Schmidt, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

11. Urszula Pawlikowska, 

12. Jerzy Gadomski,

13. Adam Gzik,

14. Janusz Kwak,

15. Leszek Supierz,

16. Dominik Urbański. 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Dyskusja nad budżetem dla stowarzyszenia sportowego „Olimpia” Kowary.

3. Zamknięcie obrad.

Ad.  1  Posiedzenie obydwu  komisji  otworzył  P.  Adam  Bierowski.  Przywitał  przedstawicieli 

stowarzyszenia „Olimpia” przekazał głos Prezesowi P. Adamowi Gzikowi.

Ad. 2 Pan Adam Gzik nawiązał do działalności klubu, który zajmuje się upowszechnianiem kultury i 

sportu wśród dzieci, młodzieży oraz osób dorosłych – mieszkańców gminy Kowary. W „Olimpii” aktywnie  

działają sekcje piłki nożnej, siatkówki oraz sekcja wędkarska.

Sekcja piłki nożnej awansowała do IV ligi, sekcja siatkówki jest w III lidze. Wiąże się to z większymi kosztami  
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funkcjonowania klubu. Na rok 2012 zaplanowana była kwota 135 tys. zł, przy czym wolontariusze w klubie  

pracują za darmo. Budżet w przybliżeniu zamknie się w granicach 180 tys. co przy darowiźnie od sponsorów 

daje i tak wynik ujemny. Prezes P. Gzik mówił o braku około 15 tys. zł.

Klub „Olimpia” reprezentuje m. Kowary promuje miasto podczas wyjazdów. Trener zajmujący się dziećmi 

może liczyć na wynagrodzenie 350 zł. Nie ma mowy o żadnych gratisach czy stypendiach dla zawodników, 

brak jest środków na odzież sportową, na wyjazdy. Ze środków jakie przekazuje U.M., 30% kwoty pochłania 

utrzymanie boiska.

Pan Janusz Kwak członek Zarządu ds. Piłki Nożnej wyjaśniał że każdy wyjazd na mecz to koszt ok 1 tys. zł,  

mimo oszczędności nie stać klubu na dalszą kontynuację działań i zabraknie w 2012 r. ok. 15 tys. zł.

Na 2013 r. w projekcie wydatków dla „Olimpii” zaplanowane jest 120 tys., podczas gdy na 2012 r. było 135 

tys., mimo to braknie 15 tys. 

Swoje środki których P. Kwak nie odzyska tj. 3 tys. zł a przekazał do Klubu, podobnie jak P. Bilski 3 tys. zł, nie  

wiadomo jak potraktować. Mimo sponsoringu osób, zwolenników „Olimpii” ciężko jest funkcjonować przy 

tak okrojonych środkach.

Pan  Burmistrz  oznajmił  że  klub  „Olimpia”  nie  jest  udziałem  miasta  i  wg  przepisów  o  wolontariacie  

organizowany jest  co roku konkurs na realizację zadania publicznego. Obecnie trwają wstępne prace nad 

modernizacją stadionu miejskiego, według wstępnego kosztorysu koszt modernizacji  kształtuje się ok. 2,5 

mln zł. Na trybuny w budżecie musi być zaplanowane 400 tys. zł w 2013 r.

P.  Burmistrz  zaproponował  klubowi  „Olimpia”  pomieszczenie  w  zrewitalizowanym  budynku  „B”  Urzędu 

Miejskiego, co obniży koszty utrzymania siedziby przy Karkonoskiej 14. Według Pana Burmistrza istnieje 

możliwość zatrudnienia osoby do dbania o stadion przy pomocy Powiatowego Urzędu Pracy i  to również 

wpłynie  na  obniżenie  kosztów.  Istnieje  również  możliwość  przyznania  stypendium  sportowego  im. 

Burmistrza dla 3 wybitnych sportowców, ale mimo wszystko „Olimpia” winna zdobywać środki z zewnątrz.

Pan Jerzy Gadomski – członek Zarządu ds. Piłki Nożnej pytał czy istnieje możliwość aby stadion jako obiekt  

miejski utrzymywał U.M.? Pan Burmistrz zapewnił że będzie się starał. Prezes P. Gzik podkreślił że w związku 

z  awansem sekcji  piłki  nożnej  – IV liga  i  siatkówki  – III  liga,  wzrosło  zainteresowanie  sportem,  środki  

natomiast  nie wzrosły.  Za wynajęcie hali  na siatkówkę,  klub płaci  Szkole nr 1 3 tys.  zł.  Radny P.  Pituch 

stwierdził że nie powinna jednostka podległa U.M. brać tak dużych pieniędzy a jedynie kwotę pokrywającą 

koszty wody i energii elektrycznej.

Radny  Pan  Paweł  Szymczyk  poddał  myśl  aby  brakujące  środki  na  funkcjonowanie  klubu  „Olimpia” 

pochodziły z działu „Promocja Miasta”, gdyż klub się do tego przyczynia z czym zgodzili się pozostali.  

Ad. 3 Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski Komisji:

1.  Komisje:  Sportu  Turystyki  oraz  Kontaktów  z  Zagranicą  oraz  Komisja  Budżetu  Planowania  i 

Finansów, nie podjęła żadnych wniosków, natomiast przy opracowywaniu budżetu na 2013 rok, zajmą się  

budżetem dla Klubu „Olimpia” na ten rok.
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Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji

Zofia Ujma                                                                                                   Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą;

                                                                                                                                    Wiceprzewodniczący Komisji

                                                                                                                                 Budżetu, Planowania i Finansów 
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